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Interpellation till kommunalrådet Tomas Kronstål kring 

kommunens bilpool 
Vi har gjort ett skutt i tankevärlden efter Parisöverenskommelsen. Ingen kunde för ett år 

sedan föreställa sig dagens oljepris. När sedan bilindustrin lägger upp planer på el- och 

hybridbilstillverkning nästan en vecka efter Paris börjar man se ljuset i tunneln att det 

ska ordna sig med klimatet. Den kommun, som kan vara med på snabba och effektiva 

omställningar kommer att kunna surfa på utvecklingsvågen och vi måste vara med här. 

 

Landstinget har lagt fast att kollektivtrafikupphandlingen ska grundas på fossilbränslefri 

trafik.        

 

Detta kommer att kräva mycket biogas från vår egen gasmack. 

 

Vad är planen för Västerviks kommuns bilpool med tanke på fossilbränslefri bilflotta? 

 

Vi har en bilpool med ett antal biogasdrivna fordon, som kommer att konkurrera med 

kollektivtrafiken om mängden biogas. Vår bygd har det inte förspänt med möjlighet att 

producera obegränsad mängd biogas och därvid kommer ett underskott att uppstå. 

 

Hur ser planen ut för att få detta att fungera och ändå vara under kontroll? 

 

 

 

För Vänsterpartiet januari 160113 

 

Leif Svensson 

 


